
Celý rok mezi veterány 
 

Tak jsem se po dvaceti pěti létech vrátil k atletice. Začalo to na podzim 2007, kdy se 
Jirka Soukup, sběratel grafiky jako já, vrátil z Riccione se dvěma medailemi. Ne že bych chtěl 
hned medaile, ale co si takhle znovu zazávodit? Jak by to asi dopadlo? Takže jsem ještě 
v závěru roku 2007 stihl pět přespoláků a v roce 2008 jsem se již zúčastnil téměř všech 
hlavních akcí našeho veteránského kalendáře. Závodil jsem na mistrovství halovém i 
dráhovém, na Pražské veteraniádě, na Šikulovi i v klasickém pětiboji. A k tomu v jedenácti 
bězích mimo dráhu. Byl jsem i v Lublani. Tam jsem ovšem poznal, že na pořádné 
mezinárodní závodění ještě nemám. Octl jsem se v novém světě a celý ten rok mi připadal 
jako zázračný návrat do mládí. I kdyby již nenásledovalo vůbec nic, stál tento návrat za to. 

Při závodění, výletu do Lublaně, čtení našeho časopisu a našich ročenek a sledování 
našich internetových stránek jsem si nemohl nepovšimnout mnoha světlých skutečností: velmi 
dobré organizace našich šampionátů, mimořádného kouzla „menších“ akcí (Pražská 
veteraniáda, Šumperský Šikula, Mistrovství v klasickém pětiboji), vzorně vedené statistiky, 
pěkně udělaných internetových stránek a dokonalé organizace zájezdu do Lublaně, který mi 
přinesl nejen poznání nové země, ale také poznání mnoha tváří bez nichž si naše sdružení 
nelze představit.  

Vím, že za tím vším je mnoho obětavé práce řady našich členů.Patří jim za to můj velký 
dík a přání hodně zdraví a štěstí do roku 2009! 

 
       Ladislav Dvořák, Velké Hamry 
 
 

    


